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MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

Güzel Sanatlar Fakültesi 

Birim Kalite Komisyonu 

 

Toplantı Tarihi: 22.12.2022      Toplantı Sayısı: 3 

 

Gündem: 

 

1- Birim Kalite Komisyonuna Fakültemiz Bölümlerinden katılan öğrencilerin görüş ve 

önerilerinin değerlendirilmesi. 

 

Toplantıda bulunanlar: 

Prof. Burcu KARABEY    Komisyon Başkanı  

Doç.Canan ZÖNGÜR     Üye 

Doç.Dr.Filiz ÇEVİK TAN     Üye 

Doç. Ayşe CANBOLAT     Üye 

Dr.Öğr.Üyesi Gülşah BAYRAKTAR   Üye 

Dr.Öğr.Üyesi Berke SOYUER    Üye 

Öğr.Gör.Burak PEKÜN     Üye 

Öğr.Gör.Coşkun TÜRK     Üye 

Gülnur YILMAZ CEVİZ     Üye 

 

Birim Kalite Komisyonu yukarıda belirtilen gündem maddesini görüşmek üzere 

22.12.2022 Perşembe günü saat 12.45’te Dekan V. Prof. Burcu KARABEY başkanlığında 

toplanmıştır. 

 

 

KARAR 1: Kalite çalışmaları hakkında genel bir bilgilendirme yapıldı. Öğrenciler:  

- Daha fazla seçmeli ders açılması, 

- Öğrenci kulüplerinin aktif olarak çalışması ve tanıtım yapmaları, 

- Sosyal aktivitelerin yapılması, 

- Heykel Bölümünde Desen Modelaj gibi derslerin ders saatlerinin arttırılması, 

- Haftasonları ve mesai sonrası çalışma için izin verilmesi, 

- Yurtlarda sık sık elektrik kesintisi yapıldığı, 

- Yurtlarda çalışma ortamı olmadığı, 

- DOT Bölümünün laboratuvar olanağının arttırılması, 

- Yurtlarda klimaların çalışmadığı, 

- DOT Bölümüne Erasmus Kontenjanı verilmesi, 

- DOT ikinci sınıf öğrencilerinin çalışma alanlarının olmadığı, 

- Kütüphanenin öğle tatilinde açılması, 

- İnternetin yavaş olduğu, 

- Ulaşım sorunu olduğu, 

- Apartların erken kapandığı, 

- Grafik Bölümünde prizlerin çalışmadığı, 

- Grafik Bölümünün perde ve projeksiyon taleplerinin olduğu, 

- Grafik Bölümünün çıktı sorununun çözülmesi, 

- İngilizce derslerinin Zoomdan yapılması, 

- Sürekli aynı modelle çalışılmaması, 



- Engelli asansörünün bulunması gerektiği, 

- Seramik Bölümünde kaloriferin çalışmadığı, 

 

- Kırmızı salonda iki hoparlörün patlak olduğu, 

- Kırmızı salonda internetin olmadığı, 

- Veganlara özel menü çıkarılması, 

- Tuvaletlerin ve atölyelerin temizlenmediği, 

- Dans dersinin uzaktan olmaması gerektiği, 

- Kırmızı salondaki klimaların çalışmadığı, 

- Teknisyen bulunmadığı, 

- Kontenjanların kalabalık olduğu 

gibi sorunlarını dile getirdi. Bu sorunlarla ilgili öğrencilere bilgilendirme ve çözüm yolları 

konusunda açıklama yapıldı. Sorunların bazılarının çözümüne, bazılarının Rektörlüğe 

iletilmesine oy birliğiyle karar verildi. 

 

 


